



Protokoll Nr 2023/3, styrelsemöte i Edshultshalls småbåtshamn förening

Datum: måndagen den 22 maj 2023

Tid: Kl. 18.00-19.00

Plats: Digitalt möte via Teams

Närvarande:

Sören Runsteen, ordförande

Anna-Lena Hagel

Helene Malm

Thomas Johnson

Tony Österberg

Gert Mårland

Claes Adeskog

Dagordning

- Mötets öppnande**
Ordförande förklarade mötet öppnat.
- Fastställande av dagordning**
Dagordningen fastställdes.
- Val av ordförande för dagens styrelsemöte**
Sören Runsteen valdes till mötesordförande.
- Val av mötessekreterare vid dagens styrelsemöte**
Anna-Lena Hagel valdes till mötessekreterare.
- Val av två personer att jämte ordföranden justera styrelseprotokollet**
Thomas Johnson och Gert Mårland valdes att jämte ordförande justera protokollet.
- Föregående protokoll**
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- Uppdatering av medlemsförteckning i dropbox, excel**
Gert tillser att medlemslistan uppdateras med nya medlemmar.
- Nytt swish-nummer samt anslag**
 - Antagande av anslag: Gert och Tony ombesörjer utskrift, laminering och uppsättning (vid iläggningsrampen samt gästbryggan) av det anslag som Sören har skapat.
 - Lamineringskostnader: **Beslutades att** Rolf ersätts för lamineringsfickor om så önskas.



9. Förslag på arbetsdag/arbetsdagar samt vad som skall göras.

- a) Arbeten på bryggan bräddor, fästen m.m.: akterlinorna i södra hamnen måste åtgärdas. Akterkättingen lyfts upp och nya tampar fästs. Även ett avhåll i land är nödvändigt.
- b) Provisorisk lagning av bryggan: nya strävor behöver sättas liksom regler i däckets på bägge sidor plankorna som det går att fästa ordentligt i.
- c) Städning av Kjells sjöbod: Thomas och Eva Bengtsson har pratat med Kjell Eriksson och det visade sig att det inte var bråttom att tömma hans sjöbod. De flesta prylarna i sjöboden är Samhällsföreningens, men ett bord med prylar är Hamnföreningens. Lite bär- och sorteringsarbete krävs där.
- d) Claes ringer till kommunen med önskemålet att flytta belysningsarmaturen vid Gerts sjöbod cirka 20 cm för att räta upp denna då den är sned idag.
- e) **Beslutades att arbetsdagen sker den lördag 8 juli 2023.**

10. Hemsida och Facebook

- a) Protokoll för extra årsmöte: Helene redogjorde för publiceringsstatus. All dokumentation ligger i mediabiblioteket, men det fungerar inte att publicera så dokumentationen kommer att läggas upp så snart Thorleif kan assistera.
- b) Information om föreningens GDPR policy: Läggas även upp på hemsidan av Helene.
- c) Hemsidemallen justera: Helene ber Thorleif ändra på mallen om möjligt.

11. Gästbryggan på utsidan pålverket. Regler.

Styrelsen föreslår årsmötet att medlemmar inte behöver betala för sin egen båt om man behöver lasta och lossa, eller tillfälligt ligga där någon natt. Däremot gästbåtar oavsett om det är gäster till medlemmar, familj eller besökare så bör man betala. Införande i Hamnordningen sker efter beslut på ordinarie årsmöte.

12. Ekonomi

I kassan har vi 400 305 kr. Gert ser över att alla medlemmar har betalat årsavgiften.

13. Förberedelser för årsmöte

- a) Kallelse (Sören)
- b) Årsbokslut (Gert). Avstämning före 1 maj. Därefter skickar vi dokumenten till revisorerna.
- c) Verksamhetsberättelse (Sören)
- d) Revision (Gert)
- e) Valberedningsarbetet samt att utse ny valberedning.

14. Informationsbrev till medlemmar

Vad behöver vi ha med?

- Nytt swishnummer.
- Båtplatser som blivit uthyrda under våren.
- GDPR policy antagen av styrelsen.
- Arbetsdag 8 juli.
- Förslag till regler för gästplatser utsida träbrygga södra delen



- Att årsmötet närmar sig. Medlemmar ska utse valberedning, stadgar ska antas, val styrelsemedlemmar m.m.
- Att det är dags för medlemmar att skicka in motioner och förslag som man vill behandla på årsmöte. Endast på förhand inkomna förslag tas upp till diskussion och beslut.
- Tillägg av en punkt "Övriga frågor och förslag" i årsmötets dagordning.

15. Övriga frågor

- Fastställande av avgifter: Styrelsen kommer att föreslå oförändrade avgifter.

16. Nästa möte

Styrelsemöte måndag 5 juni kl. 18.00.

Årsmöte söndag 30 juli kl. 14.00.

17. Mötet avslutas

Sören tackade för visat intresse och avslutade mötet 18:57.

Vid protokollet

Anna-Lena Hagel

Justeras:

Sören Runsteen
Ordförande

Thomas Johnson

Gert Mårland